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 با توجه به مصوبه ستاد ملی مدیریت کرونا، 
فعالیت رســمی مدارس در سال تحصیلی 
جدید به صورت حضــوری و غیرحضوری از 
۱۵شهریورماه با رعایت شرایط و ضوابط اعلام 
شده آغاز خواهد شد اما هنوز شرایط دقیق 
چگونگی پذیــرش دانش آموزان در مدارس 
مشخص نیســت ولی در این میان هزینه ها 
سر جای خودش اســت و سرویس مدارس 
نیز خودش هزینه ای دارد که والدین را بر سر 

دوراهی قرار داده است.
 قبول یا انصراف برای سرویس 

مدارس
مسئولان وزارت بهداشت اعلام کرده اند کرونا 
هم چنان ماندگار است و از سویی مسئولان 
وزارت آموزش وپــرورش نیــز هم چنان بر 
شــروع ســال تحصیلی از نیمه شهریورماه 
تأکید دارند و مدارس نیز درحال انجام فرایند 
ثبت نام هستند. با این اوصاف ازآنجاکه هنوز 
هیچ چشم اندازی برای برگزاری کلاس های 
حضوری، کم وکیف ایــن کلاس ها و تعداد 
روز هایی که قرار است کلاس های حضوری 
برگزار شــود، وجــود نــدارد و درحالی که 
والدین نمی دانند فرزندانشــان چندروز در 
سال نیازمند استفاده از ســرویس مدرسه 
هستند، برخی مدارس هزینه کامل سرویس 

را مطالبه می کنند. در این میان والدین هم 
در برزخ قبول کردن یا انصراف از ســرویس 
مدرسه فرزندان خود مانده اند. از اسفندماه 
سال گذشــته که به دلیل شــیوع ویروس 
کرونا برگزاری کلاس های درس در مدارس 
به صــورت حضوری تعطیــل و کلاس ها به 
صورت مجازی برپا شد و درنهایت نیز سال 
تحصیلی به صورت مجازی به پایان رســید 
یکی از چالش های اصلی خانواده ها و مدیران 
مدارس موضوع هزینه ای بود که خانواده ها 
برای سرویس مدارس پرداخت کرده بودند 
و بنا به وعده  مســئولان این مبالــغ باید به 

خانواده ها عودت داده می شــد؛ اما پیگیری 
برخی خانواده ها برای بازگشت مبالغ سرویس 
مدارس یا محاسبه آن در سرویس سال آینده 

مدارس فرزندانشان به جایی نرسید.
باید به راننده ها حق بدهیم که 

حقوقی را مطالبه کنند
یکی از مســئولان آموزش و پرورش رعایت 
پروتکل های بهداشتی در سرویس مدارس 
را ســبب افزایش هزینــه خانواده ها در این 
بخش دانســت و افزود: رانندگان سرویس 
مدارس به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی 
نمی توانند مانند ســال های گذشته تعداد 

بالایی دانش آموز را ســوار خــودروی خود 
کنند و ایــن موضوع ســبب افزایش هزینه 
ســرویس برای خانواده ها خواهد شد که در 
این زمینه کمیســیون ماده۱۸ که مسئول 
نرخ گذاری است درحال تعیین ضوابط این 
مسئله است. وی با تأکید بر اینکه درصورت 
برگزارنشدن کلاس حضوری، ارائه خدمتی 
هم از سوی ســرویس های مدارس صورت 
نمی گیرد و حق الزحمه ای هــم برای آن ها 
وجود نخواهد داشــت گفت: البتــه باید به 
رانندگان ســرویس مدارس هم این حق را 
بدهیم که حقوقی را مطالبه کنند؛ زیرا آن ها 

نیز به دلیل ثبت نام برای ســرویس مدارس، 
برخی موقعیت های دیگر کاری را از دســت 
می دهند. خدابنده در پاســخ به این پرسش 
که آیا بهتر نیست خانواده ها پس از گذشت 
مدتی از بازگشایی مدارس و مطمئن شدن از 
اینکه شرایط کرونا اجازه استفاده از سرویس 
مدرسه را می دهد، برای پرداخت شهریه این 
ســرویس ها اقدام کنند؟ گفت: برای ما هم 
پرداخت حق الزحمه ســرویس مدرسه پس 
از حاصل شــدن اطمینان خانــواده از ارائه 
خدمت مورد نظر بهتر اســت اما باید در این 
زمینه وضعیت رانندگان ســرویس مدارس 
مدنظر قرار گیرد. وی در مورد اینکه رانندگان 
بخشی از مبالغ سرویس مدارس سال گذشته 
را به حســاب خانواده هــا برنگردانده اند نیز 
گفت: این احتمال وجــود دارد که برخی از 
مدیران مدارس با نگه داشــتن مبالغ سال 
گذشته این مبالغ را برای امسال منظور کنند 
ولــی درصورتی که خانــواده ای هنوز مبالغ 
پرداخت شده ســرویس مدارس را دریافت 
نکرده است، امسال آن را حساب و مابه التفاوت 
آن را برای ســال جدید به مدارس پرداخت 
کند. وی افزود: درصورتی که خانواده ای فرزند 
خود را سال گذشــته به هر دلیلی از مدرسه 
خارج کرده و پول سرویس مدارس هم به وی 
عودت داده نشده است می تواند با مراجعه به 
ادارات نواحی آموزش وپرورش برای برگشت 

این مبالغ اقدام کند.

رئیس نظام پزشکی اصفهان:

آمارشکایت های مردمی در 
دوران کرونا کمتر نشده است

دریاوفایی/ گروه جامعه: »کرونــا برآمار و 
تعداد شکایات مردمی از قصور پزشکان تاثیری 
نداشــته و همان میزانی که قبلًا بــوده اکنون 
نیز وجود دارد.« این پاســخی است که  رئیس 
سازمان نظام پزشــکی اصفهان در گفت وگو با 
»نسل فردا« پیرامون اینکه کووید۱9 چه اندازه 
بر مراجعات مردمی و کاهش شکایات شــان به 
نظام پزشکی تاثیرگذار بوده اســت؟ ارائه داد. 
»عباســعلی خادمی« در ادامه اعلام کرد: الان 
هم بیشترهمان رشته های قبلی زنان و زایمان، 
جراحی و دندان پزشکی دلایل شکایات است و 
هنوز آمار شکایاتش بالاســت. خادمی با تاکید 
براینکه  این روند کشوری است و این وضعیت 
فقط مختص اصفهان نیست گفت: هیئت های 
بدوی ما دائماً فعال هستند و چنان چه شکایتی 
شده باشد سریعاً رسیدگی شــده است. البته 
آمار دقیقی از تعداد شــکایات ندارم اما به نظر 
نمی رســد چندان تغییری کرده باشد. وی در 
پاســخ به این پرســش که آیا کرونا باعث شده 
پروسه رسیدگی به دادخواست ها سریع تر انجام 
شود؟ گفت: بعد از چند روز تعطیلی عید تاکنون 
با حفظ پروتکل ها مراحل رسیدگی به شکایات 
بدون توقف درحال انجام است. معمولاً شکایاتی 
که می آید هم دردادســتانی و هم هیئت بدوی 

سریعاً رسیدگی می شود.
نیازی به افزایش ظرفیت دانشجوی 

پزشکی نیست
با رئیس نظام پزشکی استان اصفهان این موضوع 
را هم مطرح کردیم که: با توجه به روند افزایشی 
کووید۱9 و نیاز به پزشک و پرستار آیا اطلاعی 
دارید که امســال پذیرش این رشته ها خصوصاً 
رشته پزشکی بیشــتر خواهد شد؟ وی توضیح 
داد: آنچه اطلاع دارم میزان پذیرش دانشجو قبل 
از ماجرای کرونا بسته شده است. یعنی مهر و آبان 
سال قبل ظرفیت پذیرش ها بسته شده ولی الان 
به پرستار و کادر پزشکی و تخصص های مختلف 
نیاز است. به همین دلیل دراین شرایط سخت 
کنکور برگزار می شود تا درحقیقت دانشجوها 
وارد و از یک طرف هم فارغ التحصیل شــوند تا 
کمبود نیرو جبران گردد. لذا پذیرش دانشــجو 
سرجای خودش است. اینکه با توجه به تلفات 
پزشــکی در دوران کرونایی برای ســال آینده 
پذیرش دانشجو پزشکی بیشتر شود یا خیر باید 
بگویم، ظرفیت و امکانات ما نیز درحدی نیست 

که بخواهیم ظرفیت پذیرش را افزایش دهیم. 
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 عرضه بیمارستانی 
 »رمدسیویر« ایرانی

ایسنا: رئیس ســازمان غــذا و دارو نسبت به 
تهیه »رمدسیویر« از مبادی غیررسمی هشدار 
و از توزیع بیمارســتانی رمدســیویر ایرانی در 
هفته جاری خبر داد. شانه ســاز درباره دارو و 
درمان کرونا ضمن تاکید بر اینکه دارو و درمان 
مســتقیمی برای این بیماری در دنیا شناخته 
نشده گفت: داروهایی که می توانند در درمان 
این بیماری مؤثر باشند در کشور ما نیز عرضه 
شده؛ انواع داروهای ضدویروسی و ضدالتهاب 
مؤثر در این بیماری در کشور ما نیز تولید شده و 

در دسترس قرار گرفته است.

 خدمات روان شناسی وارد 
بسته بیمه تکمیلی می شود

ایرنا: مدیرکل مشــاوره و امور روان شناختی 
سازمان بهزیستی کشــور بسته های خدماتی 
پیش، حین و بعــد از ازدواج این ســازمان را 
تشریح کرد و گفت: سازمان بهزیستی تاییدیه 
پوشش خدمات روان شناسی در بیمه تکمیلی 
را از شورای عالی سلامت دریافت کرده است. 
وحیدنیا با بیان اینکه ســازمان بهزیســتی به 
دنبال وظیفه قانونی و اســناد بالادســتی در 
طراحی برنامه های حوزه ازدواج و طلاق پیشگام 
بــوده و برنامه هایی را در طــول مدت فعالیت 
خود انجام داده است گفت: یکی از این اقدمات 
خدمات پیشگیری اولیه از آسیب های اجتماعی 
و برنامه های ارتقایی حوزه آموزش خانواده است 
که در قالب های مختلف اجرا می شود. یکی از 
این برنامه ها آموزش مهارت هــای زندگی در 
سطح کشور است که استانداردهای آن توسط 

سازمان بهزیستی تدوین شد.

کوتاه از جامعه

حوادث پلاسکو و سینامهر به دلیل تغییر کاربری بودپیش فروش واکسن کرونا؛ شیوه جدید کلاه برداری
مریم یادگاری/ گروه جامعه: رئیس پلیس فتای تهران بزرگ نسبت به کلاه برداری و تهدید سلامت شهروندان در پوشش آگهی های 

فروش دارو یا واکسن کرونا هشدار داد. 
سرهنگ داوود معظمی گودرزی، با اشاره به انتشار برخی آگهی ها در فضای مجازی با موضوع پیش فروش واکسن کرونا یا فروش داروهای 
آن گفت: به طورکلی و همان طور که بارها گفته و تاکید شده است، فروش هرگونه دارو در فضای مجازی ممنوع بوده و با عاملان آن برابر 
قانون برخورد خواهد شد. از زمان شیوع ویروس کرونا نیز متاسفانه در مواردی شاهد آن بودیم که افراد سودجو با انتشار آگهی در فضای 
مجازی ادعای فروش داروهای مربوط به کرونا را داشتند که این افراد از سوی پلیس شناسایی و دستگیر و در بازجویی از آنان مشخص 

شده که یا دارویشان تقلبی بوده یا اصلًا دارویی در کار نبوده است.

مهر: شهردار تهران گفت: در »سینامهر« به دلیل تغییر کاربری ضربه خوردیم و باید این موضوع تغییر کاربری با حمایت مجلس تغییر 
کند و لایحه ای هم حتماً به مجلس ارائه می دهیم.

 پیروز حناچی، درمراسم افتتاح ایستگاه۱۳۲ سازمان آتش نشانی شهر تهران با یادآوری این نکته که این روزها سالگرد اسرای عزیز بوده 
که یادآور خاطرات خوبی است گفت: جا دارد از همه کسانی که برای آزادی اسرا تلاش کردند یاد کنیم و یادمان باشد که چه اتفاقی مهمی 
در این زمینه رخ داده است. حناچی، عرق سازمانی را موتور محرکی برای پیشرفت هر سازمانی دانست و گفت: وقتی یک سازمان عرق 
سازمانی بیشتری دارد موفقیت های بیشتری هم نصیب اش می شود. به گفته وی سازمان آتش نشانی شهر تهران به واسطه دارابودن این 

عرق سازمانی بالا توانسته با همه محدودیت ها مقابله کند.




